
V Libochovanech dne 8. června  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Po sobotním dětském dni a kácení máje je polovina červnových aktivit vyčerpána. Chtělo by se říci, 

snad i ta nepřízeň počasí by mohla být za námi. Velmi dobře připravené dětské odpoledne, na němž si 

pořadatelé v čele s Monikou Žížalovou a Petrem Novákem dali opravdu záležet, propršelo, takže se na 

opékání buřtíků ani nedostalo. Ale podle toho, co jsem viděla, dětem to nijak zvlášť nevadilo. Rozhodčí 

u jednotlivých atrakcí byli obětaví a vydrželi na stanovištích i přes tu nepřízeň počasí a děti soutěžily a 

soutěžily. Přes promočené oblečení, mokré botky, spokojenost z účasti byla na nich vidět po celé ploše 

hřiště. Počasí se prostě nedá objednat. Několik fotek si můžete prohlédnout na jiné části webu. 

V podvečer se na návsi sešla celkem slušná řádka obyvatel i víkenďáků, společně jsme doprovodili 

májku k zemi. V kotli se vařil ovar, v kontejneru se točilo a opékalo prasátko. Všechno bylo organizačně 

velmi dobře zvládnuté, jenom se nepočítalo s tím, že málokdo ocení tu přípravu a hlavně práci s tím 

vším alespoň malým finančním příspěvkem do přistrčené nádoby u výdejního místa. Takže všichni 

se nabaštili, všechno bylo rozdáno a hlavní aktéři najednou zjistili, že na ně nezbylo. I ten věnec buřtů, 

co zůstal neopečený ze hřiště jim někdo bez dovolení odnesl. Tak si ani ty buřty neopekli. Snad je to 

neodradí a příští kácení máje si zabezpečí tak, že nebudou škodní. Po dlouhé době se parta kluků, co 

říkám, pořádných mužských, ujme společenské akce a hned narazí. Dokonce prý si nějaký cizák poslal 

pro ovar z hospody, aby nemusel vstávat od piva a čekat u výdejního pultíku. Opravdu dost hloupé. 

Ani nevím, jestli mu to někdo přinesl. Tak příští máj uděláme jiná opatření, když už to obec platí a 

místní připravují. 

Volby do Evropského parlamentu proběhly v klidu, kontrola z Ministerstva vnitra byla spokojena 

s průběhem i vybavením místnosti, kontrolovali hlavně dodržení všeho, co si zákon žádá. Kdyby tak 

kontrolovali dodržování zákonů i v jiných oblastech, třeba jako v placení poplatků bez výjimek a ne 

obcházení zákona, jak někteří naši představitelé prosazují. V naší obci volilo 133 voličů ze 481 s tímto 

výsledkem. ČSSD 38 hlasů, KSČM 28, ODS 17, Věci veřejné, Strana zdravého rozumu a Starostové a 

nezávislí po 7 hlasech. Další strany získaly od 1 po 4 hlasy, celkem lidé zvolili šestnáct stran. 

Blíží se konec prvního pololetí, blíží se začátek prázdnin a doba dovolených. Maturity a závěrečné 

zkoušky jsou v plném proudu, všichni máme nějaké starosti i radosti. Mám plnou hlavu nesplněných 

nadějí na obdržení dotací, teď se vážně zabývám možností volby finanční půjčky na opravy Edenu 

zpracování projektů na výstavbu nové hasičské zbrojnice a víceúčelového hřiště. Nemám v tom zatím 

jasno, potřebovala bych dobrý ekonomický rozbor. Ví někdo z vás jak na to? Přijďte poradit. Veřejné 

zasedání bude 24.6. Ale možnost přijít si o problému popovídat máte kdykoliv, když jsem na úřadě. 

Nebo třeba někde na návsi. Konec konců, jsou to naše peníze a to jak s nimi naložíme, je na 

nás  samotných. 

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 



 


